
ترکیه گزینه جدید 
اردو

طــی روزهــای اخیر اخبــار زیادی 
دربــاره محــل اردوی احتمالــی 
پرســپولیس شــکل گرفــت و 
از عمــان و امــارات به عنــوان 
گزینه هــای ایــن تیــم یــاد شــده 

اســت.
 اکنــون ترکیــه نیــز به عنــوان 
جدیدتریــن گزینه این تیم برای 
تعطیلات مطرح شــده است که 
البتــه بــه واســطه شــرایط جــوی 
در آن مقطــع، بایــد دیــد نظــر 
کادرفنــی در ایــن خصــوص چــه 

خواهــد بــود.
جالــب اینکــه گفتــه می شــد بــه 
خاطــر ســرمای هــوا در ترکیــه 
بعید اســت یحیی با سفر به این 
کشــور در ایــن فصــل موافقــت 

کنــد.
موضــوع دیگــر ایــن اســت کــه 
یحیــی گل محمدی به دنبال این 
اســت کــه زمــان اردوی خارجــی 
پرسپولیس به شکلی هماهنگ 
شــود کــه تکلیــف تیــم ملــی و 
شــرایط آنهــا در جــام جهانــی نیز 
مشخص شود و بتواند از نفرات 
ملی پــوش خــود نیز ســود ببرد و 
تیمــش را با آمادگی و هماهنگی 
 مطلــوب بــرای دیــدار دربــی 

آماده کند.

  
 20 میلیارد 

کارگشا نیست
 بعــد از عقــد قــرارداد رســمی 
باشــگاه پرســپولیس بــا همــراه 
اول اخیــراً 20 میلیــارد تومــان 
ه پرداخــت شــده  بــه باشــگا
کــه گفتــه می شــود درویــش بــا 
اتــکا بــه ایــن دریافتــی 10 درصد 
از مبلــغ قــرارداد بازیکنــان و 
مربیــان را پرداخــت کــرده. بــا 
این حال موضوع اینجاســت که 
پرسپولیس به مبلغ بالاتری نیاز 
دارد تــا اعضای تیم را راضی کند 
چــرا که بازیکنان 10 درصد دیگر 

می خواهنــد.

  
گلایه وکیل علیپور

لــی کــه شــنیده شــده  در حا
باشــگاه پرســپولیس دنبــال 
توافــق بــا علــی علیپــور اســت، 
وکیل مهاجم سابق پرسپولیس 
دربــاره پرونــده بــاز ایــن بازیکن 
و شــکایتش بابــت مطالبــات 
خــود گفــت: امیــدوارم مدیران 
پرســپولیس دنبال کــش دادن 
پرونــده نباشــند. انتظــار ما این 
بــود کــه یــک نفــر از باشــگاه بــا 
مــن یــا علیپــور تمــاس گرفتــه و 
حداقــل خواهان تخفیف شــود 

کــه ایــن اتفــاق هــم رخ نــداد.
گفتنــی اســت طبــق حکــم صــادر 
 901 یــد  با شــده پرســپولیس 
میلیــون تومان به علیپور بپردازد.

پول به کدام حساب 
واریز شد؟

اخیــراً مبلــغ 20 میلیــارد تومــان 
از ســوی اسپانســر پرســپولیس 
بــه حســاب ایــن باشــگاه واریــز 
شــده امــا بــا توجــه بــه اینکــه 
دو حســاب باشــگاه توســط دو 
شــخص حقیقی مســدود است 
مشــخص نیســت ایــن پــول بــه 
کــدام حســاب واریــز شــده و 
چگونــه در اختیــار اعضــای تیــم 
قرار گرفته اســت. گفتنی اســت 
تمــام پرداختی هــای باشــگاه از 
طریــق حســاب باشــگاه انجــام 
می شــود و مشــخص نیســت 
در ایــن شــرایط پــول بــه کــدام 

حســاب آمــده اســت.

 zخبر

دانیال اسماعیلی فر:

جام ملت ها در پیش است، امیدوارم

مدافــع راســت پرســپولیس کــه امیدش برای حضــور در جام جهانی را از دســت 
داده دربــاره دعــوت بــه تیــم ملــی گفتــه: »بالاخــره همــه بایــد به نظــر و ســلیقه 
ســرمربی احترام بگذاریم. اگر دعوت شــوم با افتخار تلاش می کنم و اگر نشــوم 
به عنــوان یــک ایرانــی برای تیــم آرزوی موفقیت دارم. شــاید در ایــن جام جهانی 
فرصت پیدا نکنم که به تیم ملی کمک کنم اما زندگی ادامه دارد. جام  ملت ها 
هم در پیش است و من هنوز امیدوارم در هر ۲ تورنمنت حضور داشته باشم.«

عیسی آل کثیر

تا 17 دی منتظر بماند

گفتــه می شــود یحیــی گل محمــدی از باشــگاه خواســته تــا قــرارداد عیســی 
آل کثیــر تمدید شــود. با این حســاب قــرارداد مهاجم دزفولی پرســپولیس در 
شــروع زمــان نقل وانتقــالات یعنــی 17 دی امســال تمدید و نامش به لیســت 
اضافه خواهد شد. عیسی طی دو ماه گذشته بعضاً در تمرینات پرسپولیس 
حاضر شــده و دقایقی هم در تمرینات گروهی حاضر می شــود اما باید دو ماه 
دیگر هم منتظر بماند تا دوباره رســماً بازیکن پرســپولیس به حســاب بیاید.

مهدی ترابی

زیر تیغ انتقاد پیشکسوتان

ســتاره دو فصل گذشــته پرســپولیس این فصل به شــکل عجیبی افت کرده و 
بخصــوص در چهــار پنج بــازی اخیر یکی از ضعیف تریــن بازیکنان تیمش بوده 
بطــوری کــه حــالا تعویض او در حوالی دقیقه 70 هیچ کس را متعجب نمی کند. 
ترابــی بــه همراه صادقــی در روزهای اخیر زیر تیغ انتقــاد هواداران و بخصوص 
پیشکســوتان قرار داشــته و برخی معتقدند که حتی باید نیمکت نشــین شــود. 

بایــد دیــد ترابــی با این شــرایط در لیســت نهایی جام جهانی خواهــد بود یا نه.
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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

 zنقل قول

مهــدی رســول پناه مدیرعامــل ســابق 
باشگاه پرسپولیس که خودش در دوران 
مدیریتی اش عملکرد جالبی نداشت و با 
ســرمربی و بازیکنان به شدت به مشکل 
خــورد حــالا یکــی از طلبکاران باشــگاه به 
حســاب می آیــد و عجیــب اینکه حســاب 
باشــگاه را بســته است. رســول پناه دیروز 
مصاحبــه ای انجــام داد و ضمــن اعــلام 
اینکه طی 7 ماه گذشــته مدیران باشــگاه 
هیــچ تماســی بــا او نداشــته اند تــا دربــاره 
این پرونده با او صحبت کنند به مســائل 
مهــم و کلانــی اشــاره کــرد که البتــه ربطی 

بــه پرونــده اش ندارد.

رســول پناه بــا ذکــر ایــن نکته کــه درویش 
از طــرح مســائلی مثــل شــکایت او و 
مســدود کــردن حســاب باشــگاه دنبــال 
حثــی  مبا طــرح  بــه  ســت  ا فکنــی  فرا
پرداخــت کــه مدیرعامــل فعلــی باشــگاه 
پرســپولیس را بــه چالش می کشــاند. هر 
چنــد در دوره مدیریت او در پرســپولیس 
مشــکلات بزرگی وجود داشت و می توان 
بابــت مســائل مختلفــی او را نقــد کــرد 
یــا پرســش هایی مطــرح ســاخت امــا 
بهتــر اســت درویــش بــه ایــن مســائل 
جــواب بدهــد. رســول پناه گفتــه اســت: 
مدیرعامــل باشــگاه با این تیــم اقتصادی 

و بــا ۳۵0 میلیــارد تومــان پــول مــردم کــه 
بزرگتریــن آورده نقــدی در طــول تاریــخ 
باشــگاه بــود چــه کرده؟ آیا بــا این فرصت 
اســتثنایی، درآمدزایــی و ارزش افــزوده 
ایجــاد کردیــد؟ آیا به جز این ۳۵0 میلیارد 
تومان، باشگاه درآمدزایی دیگری داشته 
اســت؟ بــا توجــه بــه گــزارش توجیهــی 
مصــوب افزایــش ســرمایه، بــرای ایجــاد 
زیرســاخت پایــدارِ درآمدزایــیِ باشــگاه 
مبلــغ 200 میلیــارد تومــان برنامه ریــزی 
شــده بــود؛ لطفــاً گزارشــی از اقدامــات و 
توانمندی هــای مدیــران باشــگاه جهــت 
درآمدزایــی در ایــن راســتا، بنــا بــر اصــل 

شفاف ســازی ارائــه دهید. آیــا وام گرفتن 
و ســپرده گذاری بــه عنــوان درآمدزایــی 
باشــگاه در گــزارش توجیهــی پیش بینــی 
شــده بــود؟ آیــا ضمانــت ایــن وام وثیقــه 
ملکــی بــوده یــا اصــل ســپرده؟ آیــا در 
صورتــی کــه ســودِ حاصــل از ســپرده بــه 
عنــوان پرداخت اقســاط باشــد و ســپرده 
ضمانــت بلوکــه شــده باشــد، با ایــن تورم 
بــالا در مــدت زمــان بازپرداخت اقســاط، 
ارزش پــول مــردم کاهــش نمی یابــد؟ آیــا 
عــدم درآمدزایــی باشــگاه اثــری در افــت 
ســهام پرســپولیس در بــورس نــدارد؟ آیــا 
ایــن احتمــال را نمی دهیــد مدیــران بعــد 

از شــما میــراث دار ایــن وام و بدهی بزرگ 
)ابربدهــی( شــوند؟ رســول پناه همچنین 
بــه این نکته اشــاره می کند که در صفحه 
27 گــزارش توجیهــی مصــوب افزایــش 
ســرمایه، هزینــه بازیکنان در ســال 1۴01 
معــادل 1۶0 میلیــارد تومــان و هزینــه 
کل باشــگاه 190 میلیــارد تومــان در نظــر 
گرفته شــده بود که بعداً هزینه بازیکنان 
حــدود ۳20 میلیــارد تومــان و هزینــه کل 
باشــگاه و آپشن قراردادها به حدود ۳۸0 
میلیارد تومان بالغ شــده اســت. با توجه 
بــه این انحــراف معیار هزینه، آیا باشــگاه 

برنامــه ای بــرای درآمدزایــی آن دارد؟

پرسش های اساسی رسول پناه از درویش درباره چالش های مالی آینده

مدیران بعدی میراث دار  وام کلان شما نمی شوند؟

در رابطه با برد پرسپولیس مقابل 
مس کرمان چه توضیح فنی 

دارید؟
پرســپولیس مقابل مس کرمان با بردی 
اقتصــادی بــه برتــری رســید و در ایــن 
بیــن نکتــه مهم ســه امتیاز بــازی بود که 
پرســپولیس به آن دســت یافت با وجود 
این فکر می کنم بازی های قابل قبولی را 
از پرسپولیس شاهد نبودیم؛ تیمی که با 
یک مهاجم بازی می کند و شــاهدیم که 
در هر بازی هم هافبک های پرسپولیس 
یــک یــا دو موقعیــت بــرای خــط حملــه 
می ســازند؛ مشــکلاتی کــه حتمــاً بایــد 
برطــرف شــود و شــرایط در ادامــه بایــد 

تغییــر کند.
 شما هم با تک مهاجم بازی 

کردن پرسپولیس در بازی هایش 
مخالفید؟

معمــولاً وقتــی تیمــی بــا یــک مهاجــم 
مقابــل حریــف بــازی می کنــد زورش بــه 
تیــم حریــف نمی چربــد امــا وقتــی تیمی 
متشــکل از بازیکنــان خــوب داخلــی و 
خارجــی ماننــد پرســپولیس را در اختیــار 
داریــد بایــد بــا دو مهاجــم بــازی کنید که 
کارتان به استفاده از ضربات ایستگاهی 

و بقیــه مســائل کشــیده نشــود.
در خصوص بازی دربی با وجود 
تعطیلی طولانی مدتی که پیش 

روی دو تیم است چه پیش بینی 
دارید؟

امیــدوارم در این رابطه تصمیم جدیدی 
گرفتــه شــود و اجازه حضور تماشــاگر در 
بازی هــا داده شــود وگرنــه دربــی از آن 
هیجــان لازم بــه دور خواهــد بــود چراکه 
در واقــع ایــن تماشــاگران هســتند کــه 
بازیکنــان تیمشــان را تهییــج کــرده و بــه 
ســمت ارائــه بــازی خــوب هــل می دهند 
امــا اگــر تماشــاگر نیایــد احتمــالاً دو تیم 
بیشــتر بــرای نباختــن بــازی می کننــد تــا 

حداقــل امتیــاز ممکــن را کســب کــرده 
و بیشــتر بــه ســمت و ســویی برونــد کــه 
بازنــده نباشــند و یــک امتیــاز را کســب 

کننــد.
مشکل هافبک های پرسپولیس 

را در این ایراد که کم موقعیت 
می سازند به لحاظ فنی چگونه 

ارزیابی می کنید؟
در هــر حــال ما شــاهد لیگی هســتیم که 
اســتانداردهایش بــه لحــاظ فنــی در یک 
ســطح شــده اســت و اگــر بازیکنــی مانند 
صادقــی و ســروش و یکــی دو بازیکــن 
گرانقیمــت و اســمی تر دیگــر را بــرای خط 
میانی مــان خریده ایــم بایــد در عمــل از 
هافبک ها و بازیکنان تیم های دیگر بهتر 
نشان دهند چون به هر حال برای جذب 
آنهــا رقمــی بیشــتر از بقیــه تیم هــا هزینه 
شــده و بــه طــور مثــال آنهــا بایــد بتواننــد 
حداقل یار مســتقیم خودشان را از پیش 
رو بردارنــد در ایــن صــورت اســت که فضا 
بــه وجود می آید و در این حالت موقعیت 

و فضــا بــرای مهاجمــان و وینگرهــا بــرای 
نفــوذ و گلزنــی مهیا می شــود. بــه هر حال 
شــرایط بــه گونــه ای خواهد شــد کــه ما از 
بردهای اقتصادی فاصله خواهیم گرفت. 
چه بسا که اگر این مسأله ادامه دار شود 
ممکن اســت در ادامه پرســپولیس برای 
بردن حریفان به مشــکل بخورد از این رو 
مــا می توانیــم موقعیت هــای بیشــتری را 
کســب  کنیم تا با بردهای بهتری حریفان 
را از پیش رو برداریم و به صدرنشینی مان 

ادامــه دهیم.
با توجه به دو مهاجم خوبی که 
در پرسپولیس حضور دارند ما 

می توانیم شاهد آقای گلی یکی 
از دو مهاجم خارجی پرسپولیس 

باشیم؟
لوکادیــا کــه فعــلاً آمــار خوبــی در گلزنــی 
داشــته و از شــرایط خوبی هــم برخوردار 
اســت امــا بــرای اینکــه شــاهد شــرایط 
خوبــی باشــیم و در مــورد آقــای گلــی 
صحبــت کنیــم نیــاز اســت کمــی صبــور 

باشیم تا در نیم فصل دوم که آمار گلزنی 
لوکادیا دو برابر شــد بهتر از این موضوع 

صحبــت کنیــم.
در رابطه با زوج لوکادیا و دیاباته و 

کارایی این دو چه نظری دارید؟
ایــن دو مهاجــم بازیکنــان بســیار خوبــی 
هســتند و از قــدرت گلزنــی خوبــی هــم 
برخوردارنــد. ایــن دو مهاجــم عــلاوه بــر 
اینکه قادرند برای زوج مکمل خودشــان 
فرصت  هــای بهتــری بســازند نیاز اســت 
که برای نفر ســوم خودشــان هم بهترین 
فرصت هــا را فراهم ســازند و بــه گونه ای 
حرکــت کننــد کــه کارایــی بیشــتری را از 

خــود ارائــه دهند.
در بین مدعیان قهرمانی شانس 

چه تیمی را برای قهرمانی بیشتر از 
بقیه مدعیان می دانید؟

از حــالا حــرف زدن بــرای قهرمانــی زود 
اســت اما برای پرســپولیس و استقلال و 
از ســوی دیگر سپاهان و گل گهر شانس 

زیــادی بــرای قهرمانی قائل هســتم.

اصلانیان: هافبک های پرسپولیس باید خودشان را نشان بدهند

این وضعیت ممکن است برای پرسپولیس 
دردسر درست کند
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ما شاهد لیگی 
هستیم که 

استانداردهایش 
به لحاظ فنی در یک 
سطح شده است و 
اگر بازیکنی مانند 
صادقی و سروش 
و یکی دو بازیکن 

گرانقیمت و اسمی تر 
دیگر را برای خط 

میانی مان خریده ایم 
باید در عمل از 

هافبک ها و بازیکنان 
تیم های دیگر بهتر 

نشان دهند چون به 
هر حال برای جذب 
آنها رقمی بیشتر از 
بقیه تیم ها هزینه 

شده

مسعودقراگزلو
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